
Zápis 
z jednání komise p ři Radě města Litom ěřice 

Komise sportu  

konané dne 13.1.2014 od 16:00 v zasedací místnosti MěÚ Litoměřice, Pekařská 2 

 

Přítomni: 

• Ing. Ivo Elman 
• Radek Bania 
• Ing. Jan Hrkal 
• Daniel Krýsl  
• Ing. Josef Mayer 
• Daniel Sadil 
• Mgr. Jiří Sekyra 
• Jaromír Tvrzník 
• Libor Hejhal 
• Ing. Andrea Křížová 
• Mgr. Martin Hrdina 
• Eduard Šíf 

 
 

Omluveni:  

• Mgr. Václav Červín 
 

 

Nepřítomni: 

• Petr Dvořák  
 
Host:  

• Mgr. Karel Krejza, místostarosta 
• p. Stejskal 
• Mgr. Rita Vlčková, Mgr. Antonín Tym 

 

Jednání řídil: Ing. Ivo Elman 

Zapisovatel: Ing. Stanislava Halmlová 

Program: 

1. Projednání výsledků veřejného fóra ke sportu 
2. Rozdělení dotací na celoroční činnost sportovním oddílům 
3. Různé 

 
 

Konec jednání: 17:05h 

Termín příštího jednání: 17. února 2014 

Zapsala: Ing. Stanislava Halmlová 

 

 

 

 



 

1. Projednání výsledk ů veřejného fóra ke sportu 

Předseda komise poděkoval členům komise za účast na veřejném projednávání „ Budoucnosti sportu 
v Litoměřicích“, které se uskutečnilo v prosinci loňského roku v Domě kultury. Přítomní hosté z oddělení 
projektů a strategií MěÚ Litoměřice Mgr. Rita Vlčková a Mgr. Antonín Tym se členy komise diskutovali 
o průběhu veřejné diskuse a hlavních podnětech vzešlých z tohoto projednávání. Souhrnná zpráva je 
sumarizací námětů veřejnosti v autentické podobě a bude uveřejněna na webových stránkách Zdravého 
města. Dokument bude sloužit jako podklad pro  vypracování strategie rozvoje sportu v Litoměřicích. Za 
tímto účelem osloví odd. projektů a strategií externí odborníky (př. FTVS, Fakulta Olomouc). O konkrétním 
harmonogramu přípravy tohoto dokumentu a zapojení zástupců jednotlivých sportovních oddílů bude 
diskutováno podrobněji na dalších jednáních komise sportu. 
 
  
2. Rozdělení dotací na celoro ční činnost sportovním oddíl ům 
 
Mgr. Karel Krejza seznámil přítomné členy se schváleným rozpočtem města na rok 2014 resp. výší 
účelových prostředků, určených na financování podpory sportu v Litoměřicích.  
Způsob rozdělení finanční podpory ve výši 9 mil. Kč na celoroční činnost sportovním oddílům z odvodů loterií 
a jiných podobných her byl komisí projednán s přihlédnutím ke změně v členské základně a úrovni hraných 
soutěží u dvou sportovních oddílů, a sice Klubu stolního tenisu Litoměřice Kalich a T.T.C. Litoměřice na 
základně zaslaných podkladů s aktuálními údaji. 
 
Komise sportu doporučuje poskytnutí dotací jednotlivým sportovním oddílům viz návrh v příloze tohoto 
zápisu. Návrh bude předložen RM na jednání 14.1.2014 a následně ke schválení ZM dne 30. ledna 2014. 
 
 
3. Různé 
 
Návrh několika zástupců sportovních oddílů rozšířit portál „Kam v Litoměřicích“ http://www.kamvltm.cz/ o 
sportovní akce, turnaje, zápasy pořádané v Litoměřicích, společně s odkazy na jednotlivé profily sportovních 
oddílů ve městě. 
Dotazníky pro rok 2014 (podle stavu k 31.12.2013) byly odborem ŠKSaPP již rozeslány všem sportovním 
oddílům za účelem aktualizace stavu členské základny, hraných soutěží v rámci jednotlivých kategorií, 
využívání stávajících sportovišť ve městě a předložení finanční rozvahy klubu. Termín pro vyplnění -  10. 
února 2014. 
Předložené informace  budou následně předloženy komisi  sportu jako podklad pro sestavování návrhu na 
rozdělení přímé dotace a dotace dle členské základny. 


